



# APPLICATION FORM



## EFFECTIVE SPEAKING COMPETITION FOR ROYAL CANADIAN AIR CADETS

Open to all cadets who have not aged out up to and including the day of return to unit from the National Competition

### PLEASE INDICATE TOPIC FOR PREPARED SPEECH

(Official Speech Topics are Available from the National Website or from the Effective Speaking Coordinator)

Topic: \_\_\_\_\_

Name of Cadet (Please Print): \_\_\_\_\_

Cadet Rank: \_\_\_\_\_ Male: \_\_\_\_\_ Female: \_\_\_\_\_

Squadron Name and Number: \_\_\_\_\_

Home Address: \_\_\_\_\_ City: \_\_\_\_\_

Province: \_\_\_\_\_ Postal Code: \_\_\_\_\_

Telephone: (\_\_\_\_\_) \_\_\_\_\_ Date of birth: \_\_\_\_\_

Email: \_\_\_\_\_

Preferred Language: English: \_\_\_\_\_ French: \_\_\_\_\_ English and French: \_\_\_\_\_

**\*\* Must notify host Squadron four weeks prior to competition if you wish to compete in French, English or both \*\***

### DECLARATION BY CADET

I wish to enter the Air Cadet League of Canada Effective Speaking Competition. I will study the rules of the competition and shall be bound by all of the requirements of such rules. I will not have any electronic communication devices on my person at any time during the competition. I agree to accept the decision of the judges at each level of competition as final.

Signature of Cadet: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_

### PARENTAL/GUARDIAN APPROVAL

I hereby give approval for my son/daughter/ward to participate in the Air Cadet League of Canada Effective Speaking Competition for Royal Canadian Air Cadets and agree to accept the decision of the Judges at each level of competition as final.

Signature of Parent/Guardian: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_

### RECOMMENDED FOR COMPETITION (CO)

I have examined the Enrolment Forms of this Air Cadet and the candidate is within the specified requirements.

Signature of Commanding Officer: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_

### RECOMMENDED FOR COMPETITION (SSC CHAIR)

I have examined the Enrolment Forms of this Air Cadet and the candidate is within the specified requirements.

Signature of SSC Chair: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_

**\*\* NOTE \*\***

**COMPETITIONS AT THE LOCAL, REGIONAL & PROVINCIAL LEVELS WILL BE COMPLETED BY APRIL 30<sup>TH</sup> OF THE CURRENT TRAINING YEAR**

All contestants must compete at every level in Air Cadet Uniform – C-2 Duty Dress – web belts, lanyards, and spats are not permitted

**CADET MUST BRING COMPLETED FORM TO COMPETITION**

## EFFECTIVE SPEAKING COMPETITION

### ACC54 application form – page two

*The following statements should be discussed and questions must be answered by the cadet and initialed by the cadet and parent. This two page application form must be presented prior to each competition level.*

#### **Plagiarism:**

Plagiarism ***will not be permitted*** and may result in disqualification.

**Definition:** *The practice of taking of someone else's words or ideas and passing them off as one's own.*

Another person's words/phrases *may* be used providing that they are given credit for their words or phrases.

Cadet's initials \_\_\_\_\_ Parent's or Guardian's initials \_\_\_\_\_

---

#### **Do you want to be sequestered (or watch the other competitors' speeches) before/after your speech?)**

**Squadron Level Competition:** *(To be signed prior to arriving at the Local competition.)*

**Question:** Do you want listen or not listen to the other competitors at Squadron competition:

1. Do you want to be sequestered **before** your prepared speech? Yes \_\_\_ No \_\_\_
2. Do you want to be sequestered **after** your prepared speech? Yes \_\_\_ No \_\_\_
3. Will you return to the sequester room after your impromptu speech? Yes \_\_\_ No \_\_\_

Cadet's initials \_\_\_\_\_ Parent's or Guardian's initials \_\_\_\_\_

*Note: A Competitor will be given the opportunity to review and if necessary change their decision about sequestering prior to each higher level of competition.*

#### **Picture or Video Release:**

The CF, the Leagues and local sponsors may, at any time, use and disclose photographic images and video footage of a cadet, as well as his/her name, age, home unit name and location, and accomplishments in the Cadets, through print and electronic media, for the purposes of publicly recognizing his/her accomplishments and promoting the Cadet organizations as well as their programmes.

Cadet's initials \_\_\_\_\_ Parent's or Guardian's initials \_\_\_\_\_



# FORMULAIRE D'INSCRIPTION

## COMPÉTITION D'ART ORATOIRE DE LA LIGUE DES CADETS DE L'AIR DU CANADA



Ouverte à tous les cadets (tes) qui n'auront pas dépassés(es) l'âge de 19 ans à la date de retour de la compétition d'art oratoire.

### VEUILLEZ INDIQUER LE SUJET DE VOTRE DISCOURS PRÉPARÉ

(Les thèmes sont disponibles sur le site web national ou auprès du coordonnateur de la compétition d'art oratoire)

Thème: \_\_\_\_\_

Nom du cadet(te): \_\_\_\_\_

Grade: \_\_\_\_\_ Masculin: \_\_\_\_\_ Féminin: \_\_\_\_\_

Numéro et nom de l'escadron: \_\_\_\_\_

Adresse domicile: \_\_\_\_\_ Ville: \_\_\_\_\_

Province: \_\_\_\_\_ Code postal: \_\_\_\_\_

Téléphone: (\_\_\_\_) \_\_\_\_\_ Date de naissance: \_\_\_\_\_

Courriel: \_\_\_\_\_

Langue préférée: Anglais: \_\_\_\_\_ Français: \_\_\_\_\_ Anglais et Français: \_\_\_\_\_

**\*\* Les cadets doivent informer les organisateurs s'ils désirent concourir en anglais, français ou dans les deux langues au moins quatre semaines avant la compétition. \*\***

### DÉCLARATION DU CADET OU DE LA CADETTE

Je désire m'inscrire à la compétition d'art oratoire des cadets de l'Aviation royale du Canada. J'étudierai les règlements de la compétition et j'en respecterai toutes les dispositions. Je n'aurai aucun appareil de communication électronique sur ma personne à tout moment pendant la compétition. Je reconnais que la décision des juges à chacun des niveaux de la compétition sera sans appel.

Signature du cadet(te): \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_

### APPROBATION D'UN PARENT OU DU TUTEUR

J'autorise par la présente mon fils / ma fille ou mon enfant à charge à participer au concours d'art oratoire de la Ligue des cadets de l'Air du Canada ouvert aux cadets de l'Aviation Royale du Canada et je reconnais que la décision des juges à chacun des niveaux de la compétition sera sans appel.

Signature du parent ou tuteur: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_

### RECOMMANDATION

J'ai examiné le formulaire d'inscription du cadet(te) susmentionné(e) et j'atteste que celui-ci ou celle-ci satisfait aux exigences.

Signature du commandant: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_

### RECOMMANDATION

J'ai examiné le formulaire d'inscription du cadet(te) susmentionné(e) et j'atteste que celui-ci ou celle-ci satisfait aux exigences.

Signature président du CRE: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_

**\*\* NOTA \*\***

**LA COMPÉTITION (AU NIVEAU LOCAL, RÉGIONAL ET PROVINCIAL) SE DÉROULERA AVANT LE 30 AVRIL.**

Les participant(e)s doivent porter leur uniforme de cadet (te) (tenue de service C-2), et ce, à tous les niveaux de la compétition. Le port des ceintures blanches, cordons, et guêtres n'est pas permis.

**LES PARTICIPANT(E)S DOIVENT APPORTER LE FORMULAIRE À LA COMPÉTITION.**

**COMPÉTITION D'ART ORATOIRE**  
**ACC54 formulaire d'inscription – page 2**

*Les énoncés suivants doivent être discutés, les questions doivent être répondues par le cadet ou la cadette, et les initiales du cadet ou de la cadette et du parent doivent être apposées. Ce formulaire d'inscription de deux pages doit être présenté avant chaque niveau de compétition.*

**Plagiat:**

**Le plagiat n'est pas autorisé et peut entraîner la disqualification**

***Définition :** La pratique consistant à prendre des mots ou des idées de quelqu'un d'autre et de les faire passer comme les siens. Les mots/expressions d'une autre personne peuvent être utilisés à condition que la personne reçoive la reconnaissance qui lui est due pour ces mots/expressions.*

Initiales du cadet/de la cadette \_\_\_\_\_ Initiales du parent ou du tuteur \_\_\_\_\_

---

**Souhaitez-vous être isolé (ou observer le discours des autres compétiteurs) avant et après votre discours?**

**Compétition au niveau de l'escadron :** (À être signé avant d'arriver à la compétition locale.)

**Question:** Souhaitez-vous entendre ou ne pas entendre les autres compétiteurs à la compétition de l'escadron :

1. Souhaitez-vous être isolé **avant** votre discours préparé? Oui \_\_\_ Non \_\_\_
2. Souhaitez-vous être isolé **après** votre discours préparé? Oui \_\_\_ Non \_\_\_
3. Souhaitez-vous être isolé après votre discours impromptu? Oui \_\_\_ Non \_\_\_

Initiales du cadet/de la cadette \_\_\_\_\_ Initiales du parent ou du tuteur \_\_\_\_\_

*Note: Un compétiteur ou une compétitrice aura la possibilité de réviser et, si nécessaire, de changer sa décision d'être isolé avant chaque prochain niveau de compétition.*

**Publication de photo et vidéo:**

Les FC, les ligues et les commanditaires locaux peuvent, à tout moment, utiliser et divulguer des images photographiques et des séquences vidéo d'un cadet ou d'une cadette, ainsi que son nom, son âge, le nom et l'emplacement de son escadron, ainsi que ses réalisations dans le cadre du programme des cadets. Ces images et vidéos peuvent être partagées sur support papier ou électronique aux fins de reconnaître publiquement ses réalisations et de promouvoir les organisations de cadets ainsi que leurs programmes.

Initiales du cadet/de la cadette \_\_\_\_\_ Initiales du parent ou du tuteur \_\_\_\_\_